
 

                                                               ZÁPISNICA  

zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

30.10.2023 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

 

Prítomní poslanci: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, 

Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Ospravedlnení poslanci: 2 JUDr. Marián Cesnek 

                                              Ing. Miloš Janek (príchod o 18:00 hod.) 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

 

Program: 

Otvorenie 

1. Kontrola uznesení 

2. Informácie 

3. Všeobecne záväzné nariadenie obce č.1/2023 – Požiarny poriadok obce 

4. Kúpna zmluva pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

5. Žiadosť o odkúpenie/prenájom časti pozemku KN C 221/3 

6. Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne prospešné 

činnosti a podujatia na rok 2024 – OŠK Nededza  

7. Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne prospešné 

činnosti a podujatia na rok 2024 – FA United 

8. Žiadosť o poskytnutie podpory športovca – Mário Brezovský 

9. Rozpočtové opatrenia č. 6/2023 a č. 7/2023 

10. Žiadosť o nájom pozemku – Packeta Slovakia s.r.o. 

11. Žiadosť na odvodnenie na ulici Stredná a Za kaštieľom 

12. Kroniky obce Nededza za roky 2021 a 2022 

13. Všeobecne záväzné nariadenie obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nededza – návrh  

14. Rozpočet obce Nededza na roky 2024, 2025, 2026 – prejednanie návrhu  

15. Rôzne 

16. Uznesenia 

17. Záver 

 

 



1) Otvorenie:  

 

Šieste zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a viedol 

starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú prí-

tomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil na schvále-

nie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 

 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladi-

mír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Alicu Hodásovú.  

Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Mgr. Zuzana Vajdová a Ing. Peter Škorvánek. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladi-

mír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

2) Kontrola uznesení  

 

Uznesenie č. 77/2022-2026 zo dňa 14.08.2023 poverilo starostu obce, aby podpísal kúpnu zmluvu 

s predávajúcim podľa predloženého návrhu, a aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekono-

mické záležitosti súvisiace s realizáciou kúpnej zmluvy k mostu v lokalite Stav – I. etapa..Uznese-

nie bolo splnené. 

 

3) Informácie 

 

Starosta obce informoval o posúdení žiadosti na výstavbu priechodu pre chodcov na štátnej ceste 

II/583 v križovatke s ulicou Roľnícka a výjazd a vjazd na parkovisko k záhradníctvu.  



 

V tomto smere dňa 23.10.2023 kontaktoval riaditeľku odboru dopravy na VUC Žilina p. Tisoňovú. 

Ďalej informoval o uskutočnení auditu kybernetickej bezpečnosti dňa 27.09.2023. Auditom neboli 

zistené žiadne zásadné pochybenia zo strany obecného úradu. Odporúčané bolo doplniť najmä 

dymový hlásič do serverovne. Starosta obce informoval o uskutočnení kultúrnospoločenskej akcie 

Hody Sedembolestnej Panny Márie. Poďakovanie za zabezpečenie hodov patrí zamestnancom 

obce, Komisii kultúry, mládeže a športu a DHZ Nededza. Tiež informoval o zabezpečení posede-

nia pre seniorov v obci pri príležitosti mesiaca október – úcty k starším, kedy obecný úrad zabez-

pečil občerstvenie a vystúpenie kapely Tempers. Zaznela aj informácia o vyhotovení železnej 

vstupnej brány zloženej z dvoch sekcií na objekte vstupu do kaštieľa - hlavný vchod a východ na 2. 

nadzemné podlažie. Bránu zhotovil Peter Kolenčík z Tepličky nad Váhom. Starosta obce ďalej in-

formoval o ukončení stavebných prác na verejnom osvetlení v lokalite Stav – I. etapa, ktoré vyko-

nal Miroslav Múčka. Aktuálne bola podaná žiadosť na vykonanie kolaudácie. Prednesená bola i in-

formácia o uzavretí Zmluvy o pripojení zariadenia užívateľa sústavy do distribučnej sústavy so 

spoločnosťou Stredoslovenská Distribučná, a.s. týkajúcu sa elektrickej skrinky v lokalite Stav pre 

verejné osvetlenie. Ďalej zaznela informácia o prijatej platbe v sume 5 200 € z Ministerstva investí-

cií, regionálneho rozvoja a informatizácie na refundáciu nákladov za odídencov z Ukrajiny a infor-

mácia o vyplatení finančnej kompenzácie v sume 9 738,63 € z Ministerstva financií na všeobecné 

použitie (krytie na zvýšené náklady za energie), ktoré pre obce a mestá vyrokovalo Združenie 

miest a obcí Slovenska. Starosta obce taktiež informoval o účasti časti poslancov, ktorí vybrali 

z viacerých variant jednu architektonickú interiérovú štúdiu pre novú knižnicu a komunitné centrum 

v kaštieli. 

Prítomní boli informovaní aj o výkone inžinierskej činnosti pre stavebné povolenie na most v napo-

jení na asfaltovú plochu v lokalite Stav – II. etapa na rybníku. Na záver odozneli informácie o po-

kračovaní projektov pre stavebné povolenie „Centrum obce – spevnené plochy a nadstavba obec-

ného úradu“ a o odovzdaní staveniska pre výkon stavebných prác na akcii oplotenia areálu cinto-

rína v Nededzi proti vysokej zveri. 

 Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladi-

mír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

  

                                                                                               



4) Kúpna zmluva pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola prerokovaná ďalšia kúpna zmluva týkajúca sa lokality 

Pred Chríp, v ktorej sa jedná o odkúpenie pozemkov od ich vlastníkov v prospech obce v sume 

1€/1 m² s tým, že obec plánuje na týchto odkúpených pozemkoch vybudovať miestnu komunikáciu 

pre rodinné domy, ktoré sa budú nachádzať v danej lokalite.  

Obecné zastupiteľstvo následne svojim uznesením schválilo výkup pozemkov pod miestnu komu-

nikáciu v lokalite Pred Chríp v katastrálnom území Nededza od vlastníkov:  

- Anna Zajacová: v 7/100-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda o vý-

mere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 5,18 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Jozefína Hrušková: v 7/100-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda 

o výmere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 5,18 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Danka Poliaková: v 7/100-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda o vý-

mere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 5,18 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Janka Barčiaková: v 1/10-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda o vý-

mere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 7,4 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Emília Bieliková: v 7/100-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda o vý-

mere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 5,18 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Anna Sňahničanová: v 4/20-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda 

o výmere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 14,8 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Katarína Mravcová: v 21/60- tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda 

o výmere 74 m2, ktorému zodpovedá výmera 25,90 m2  a to v cene 1€/1 m2 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladi-

mír Zajac 

Proti: 0 

 

5) Žiadosť o odkúpenie/prenájom časti pozemku KN C 221/3 

 

Na obec bola dňa 14.08.2023 doručená Žiadosť o odkúpenie/prenájom časti pozemku KN C 221/3 

od Jakuba Mravca, trvale bytom Záhradná 226/12, Nededza. Ten vyjadril svoj záujem o odkúpe-

nie/prenájom a to z dôvodu toho, že sa jedná o parcelu, na ktorej sa nachádza ním využívaná be-

tónová garáž pre osobné vozidlo o rozlohe cca 20 m2 . Uvedená žiadosť bola pred samotným za-

sadnutím obecného zastupiteľstva prejednaná aj Komisiou finančnou a sociálnych vecí a Komisie 

stavebnou, životného prostredia a verejného poriadku, ktoré s uvedenou žiadosťou nesúhlasili 



a konštatovali, že obec s výhľadom do budúcna uvažuje práve s realizáciou odstraňovania podob-

ných stavieb v danej lokalite. Následne teda obecné zastupiteľstvo svojim uznesením žiadosť o od-

kúpenie/prenájom neschválilo.   

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5 

Výsledky hlasovania: 

Za: 0 

Proti: 5  Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. 

Vladimír Zajac 

Zdržali sa: 0 

 

Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa o 18:00 hod. dostavil poslanec obecného zastupiteľstva 

Ing. Miloš Janek. 

 

6) Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne 

prospešné činnosti a podujatia na rok 2024 – OŠK Nededza 

 

K Žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne prospešné 

činnosti a podujatia na rok 2024 predloženej od OŠK Nededza zasadala Komisia kultúry, mládeže 

a športu a rovnako bola prejednávaná aj Komisiou finančnou a sociálnych vecí a Komisiou 

stavebnou, životného prostredia a verejného poriadku, ktoré podporili jej odsúhlasenie. Hlavná 

kontrolórka obce dodala, že pri výkone kontroly čerpania dotácie za uplynulé obdobie vyhodnotila, 

že financie boli čerpané v súlade so žiadosťou a platným Všeobecne záväzným nariadením obce 

Nededza č. 1/2017. Obecné zastupiteľstvo schválilo Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie 

z rozpočtu obce Nededza na všeobecne prospešné činnosti a podujatia na rok 2024 – OŠK 

Nededza vo výške 30 900 EUR a to v členení: 

- futbalový oddiel dospelí: 26 300 EUR 

- šachový oddiel: 1 600 EUR 

- stolnotenisový oddiel: 3 000 EUR 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 



 

7) Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne  

prospešné činnosti a podujatia na rok 2024 – FA United  

 

K Žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Nededza na všeobecne prospešné 

činnosti a podujatia na rok 2024 predloženej od Futbalovej akadémie United Nededza-Kotrčiná 

lúčka-Gbeľany zasadala Komisia kultúry, mládeže a športu a rovnako bola prejednávaná aj 

Komisiou finančnou a sociálnych vecí a Komisiou stavebnou, životného prostredia a verejného 

poriadku, ktoré podporili jej odsúhlasenie a to v sume 14 000 EUR. Hlavná kontrolórka obce 

dodala, že pri výkone kontroly čerpania dotácie za uplynulé obdobie vyhodnotila, že financie boli 

čerpané v súlade so žiadosťou a platným Všeobecne záväzným nariadením obce Nededza č. 

1/2017, avšak upozornila na to, že financie vynaložené na nákup oblečenia sa jej zdajú 

neprimerane vysoké. Obecné zastupiteľtsvo následne predloženú žiadosť schválilo. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

8) Žiadosť o poskytnutie podpory športovca – Mário Brezovský 

 

Dňa 04.10.2023 bola obci doručená žiadosť o poskytnutie podpory športovca od Mária 

Brezovského, trvale bytom Hlavná 18/18, Nededza. Mário Brezovský sa venuje bojovým športom, 

pričom je trojnásobný majster Slovenska v MMA a dvojnásobný majster Slovenska v grapplingu. 

V najbližšom období sa chce zúčastniť majstrovstiev sveta v Albánsku, pričom v prípade podpory 

zo strany obce by ako poďakovanie uvádzal logo obce na svojom banneri, zápasovom oblečení 

a obec by propagoval aj prostredníctvom sociálnych sietí. K žiadosti zasadala Komisia kultúry, 

mládeže a športu a rovnako bola prejednávaná aj Komisiou finančnou a sociálnych vecí a 

Komisiou stavebnou, životného prostredia a verejného poriadku, ktoré podporili jej odsúhlasenie. 

Následne obecné zastupiteľstvo žiadosť schválilo jednorazový finančný príspevok Máriovi 

Brezovskému, trvale bytom Hlavná 18/18, Nededza v sume 1 500 € z dôvodu reprezentácie obce 

na majstrovstvách sveta MMA v Albánsku. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 



 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

9) Rozpočtové opatrenia č. 6/2023 a č. 7/2023 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola vzatá na vedomie zmena rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 6/2023. Jednalo sa o rozpočtový presun príjmov a výdavkov v rámci schváleného 

rozpočtu zo dňa 30.09.2023 v zmysle Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce  

(transfér ÚPSVaR, transfér Voľby do NR SR 2023, transfér Fond na podporu umenia a i.) 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Ďalej bola schválená zmena schváleného rozpočtu v zmysle Zásad hospodárenia s finančnými 

prostriedkami a to nasledovne: 

-  kapitálové výdavky      46   08.4.0  717003 – Náb.služby - oplotenie cintorína            + 9 000,- €    
-  kapitálové výdavky      46   06.2.0  716       – Centrum obce Nededza – PD + IČ      + 41 960,- €   
-  kapitálové výdavky      46   08.1.0  716       – Športové služby – PD + IČ                     - 2 000,- €   
-  kapitálové výdavky      46   06.2.0  717001 – Centrum obce Nededza - realizácia       -  9 000,- €   
-  kapitálové výdavky      46   05.3.0  713005 – Ochrana ovzdušia – špec. zariadenia      - 3 005,- €     
-  kapitálové výdavky      46   01.1.1  714001 – Správa – osobný automobil                   - 20 000,- €    
-  kapitálové výdavky      46   01.1.1  716       – Energetický audit                         - 9 000,- €    
-  kapitálové výdavky      46   06.2.0  716       – Pred Chríp – PD + IČ                              - 4 000,- €   
-  kapitálové výdavky      46   06.2.0  716       – Obecná hala - garáž – PD + IČ                - 3 955,- €   
 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 



Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

10) Žiadosť o nájom pozemku – Packeta Slovakia s.r.o. 

 

Dňa 18.10.2023 bola obci doručená žiadosť o nájom pozemku od spoločnosti Packete Slovakia 

s.r.o a to za účelom zabezpečenia služby v prospech obyvateľov obce. Malo by sa jednať 

o bezdotykové sebestačné výdajné miesta na preberanie zásielok doručovaných uvedenou 

spoločnosťou, ktoré by tým pádom boli dostupné nepretržite, tzv. Z-BOX. Ten by mohol byť 

umiestnený na parcele č. KN – E 705/5 a to na výmere 1,83 m² a to na ulici Potočná pri križovatke 

s ulicou Majerská vedľa kontajnerového stojiska. Daná žiadosť bola prejednávaná aj Komisiou 

finančnou a sociálnych vecí a Komisiou stavebnou, životného prostredia a verejného poriadku, 

ktoré podporili jej odsúhlasenie. Následne obecné zastupiteľstvo schválilo zámer prenechať do 

nájmu časť pozemku par.č. KN – E 705/5 ostatné plochy na LV č.1 o výmere 134 m² v k.ú. 

Nededza z dôvodu verejného záujmu – osobitného zreteľa - pre poštové služby spoločnosti 

Packeta Slovakia s.r.o, Bratislava o celkovej výmere 1,83 m². 

 
Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

11) Podnet na odvodnenie na uliciach Stredná a Za kaštieľom 

 

Dňa 31.08.2023 bol na obec doručený podnet od Miroslava Pavla, trvale bytom Stredná 176/25, 

Nededza na vyriešenie situácie ohľadom dažďovej vody, ktorá sa počas dažďov hromadí pred jeho 

rodinným domom. Táto problematika už bola v minulosti riešená s tým, že sa na ulici Roľnícka 

a Stredná vybudoval vsakovací priepust. Daný podnet bol prejednávaný aj Komisiou finančnou 

a sociálnych vecí a Komisiou stavebnou, životného prostredia a verejného poriadku, ktoré sa 

vyjadrili, že obec osloví projektanta s príslušnou špecializáciou, aby navrhol možné riešenie 

vzniknutej situácie.  

 



Starosta obce sa vyjadril, že v danej veci oslovil firmu Bystrík Paňák GAS PROJ Žilina, s ktorej 

zástupcom sa boli pozrieť na problémovom mieste. Odborník uviedol, že aj jedna z príčin tohto 

stavu je vypúšťanie dažďovej vody z jednotlivých striech rodinných domov na ulici Za kaštieľom a 

Stredná priamo na ulice. Tiež dodal, že podľa jeho orientačného prepočtu by táto plocha striech 

mohla byť väčšia ako samotná plocha ulíc. Starosta obce požiadal zástupcu firmy, aby navrhol 

nejaké varianty na riešenie aktuálneho stavu. Ten sa vyjadril, že veľa možností v danej veci nevidí, 

nakoľko sa v daných miestach nachádzajú siete pre vodu, kanál, plyn aj VN siete, pričom je 

potrebné od nich dodržať určité odstupy. Starosta obce ďalej dodal, že možné by bolo 

i odvodnenie rúrou, pričom jedna zberná časť by sa mohla urobiť pri rodinnom dome p. Žiliaka 

a následne urobiť popod cestu pretlak na druhú stranu do záhradníctva a následne by sa rúra 

ťahala až do vsakovacej jamy do priestoru k výjazdu – vjazdu na cyklotrasu. Druhý zberač by 

mohol byť pri rodinnom dome p. Pavla tiež pretlakom popod cestu napojenie na potrubie a tretí 

zberač by mohol byť prípadne z ulice Roľnícka. Poslankyňa obecného zastupiteľstva Mgr. Zuzana 

Vajdová sa dotazovala, či by sa potom pri záhradníctve netvorila veľká kaluža, na čo starosta obce 

odpovedal, že to by muselo byť projektantom prerátané o akú veľkú vsakovaciu jamu by sa mohlo 

jednať a dodal, že k vypracovaniu nejakej štúdie by mohlo teoreticky dôjsť približne do júna 

budúceho roka.  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie podnet na odvodnenie ulice Stredná a Za kaštieľom, 

s výhľadom aj ulica Roľnícka a odporúčalo starostovi obce rokovať s firmou Bystrík Paňák GAS 

PROJ Žilina vo veci možného návrhu odvodnenia dažďovej vody.  

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

12) Kroniky obce Nededza za roky 2021 a 2022 

 

Kronikárka obce Monika Maršalová predložila poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie 

obecné kroniky za roky 2021 a 2022. Tie opisujú základné fakty a niektoré zaujímavosti zo života 

v obci za uplynulé dva roky. Poslanci schválili Kroniku obce Nededza za rok 2021. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 



Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Rovnako bola schválená Kronika obce Nededza za rok 2022. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

13. Všeobecne záväzné nariadenie obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nededza – návrh 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol prejednaný návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území obce Nededza, ktorý upravuje podmienky ukladania miestnych daní z nehnuteľnosti, za 

psa, za užívanie verejného priestranstva a za ubytovanie a tiež poplatok za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. V rámci diskusie starosta obce ozrejmil novo navrhnuté výpočty 

sadzieb pre jednotlivé dane a poplatky a to v súvislosti s fyzickými osobami, ako aj s právnickými 

osobami. Poslankyňa obecného zastupiteľstva Mgr. Zuzana Vajdová sa dotazovala nakoľko je 

nutné zmeniť daň zo stavieb, keďže táto možnosť je tu do roku 2027 tak, aby obec od firiem ako 

napr. Kia, mohla vybrať viac peňazí a zároveň, aby to malo len malý dopad na obyvateľov. 

Starosta obce uviedol, že táto daň zo stavieb sa nezvyšovala najmenej 10 rokov pre fyzické osoby 

a je vo výške 0,090 € za 1 m2 a návrh je na zvýšenie na 0,120 €/ m2 ( teda o 0,030 €/ m2). Pri 

návrhu sa vyberali ako príklad rodinné domy s najmenšou a najväčšou plochou a tento nárast by 

činil rozdiel v platbe pre občanov celkovú sumu v rozpätí od 2 € do 8 €/1 rok. Nejednalo by sa teda 

o nejaký dramatický nárast pre našich občanov. Daň za psa by mala byť navýšená zo 4 € na 6 €. 

Daň za priemyselné stavby by stúpla z 3,599 €/ m2 na 4,798 €/ m2 ( teda o 1,199 €/ m2). Poplatok 

za komunálny odpad a drobné stavebné odpady sa nezvyšoval najmenej 10 rokov a doteraz sa 

platí v sume 11,97 €/osobu/1rok a návrh na zvýšenie je na 15 €/osobu/1rok. Nakoľko je enormný 

nárast poplatku za vývoz odpadu zo všeobecne známych dôvodov ako napr. zvyšovanie cien  

 



 

energií, palív, práce a pod., bola v rámci Mikroregiónu Terchovská dolina vysúťažená suma za 

zmesový komunálny odpad (vrátane zberu, prepravy a zneškodnenia na skládke odpadov) 135 €/1 

tonu bez DPH. Pričom doteraz sa platila suma 80,32 €/1 tonu bez DPH. Ďalej nám od budúceho 

roka hrozí aj úprava komunálneho odpadu tzv. mechanicko-biologickou úpravou pred jeho 

uložením na skládku, t.j. podrvenie, vytriedenie druhotných surovín (kovy, plasty), stabilizácia 

biozložky v boxoch, dosiahnutie parametrov AT4 a SG21, kde sa bude platiť ďalších 60 €/tonu. Aj 

pri navrhovanom zvýšení na 15 €/osou/1rok bude obec doplácať na zber odpadu, čo by však podľa 

platnej legislatívy nemala robiť a malo by to byť rozpočítané do platieb pre občanov. 

Následne bol uznesením vzatý predložený návrh VZN na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová  

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Ing. Vladimír Zajac 

 

14) Rozpočet obce Nededza na roky 2024, 2025, 2026 – prejednanie návrhu 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva v rámci diskusie k danému bodu boli oboznámení s tým, že 

rozpočet na dané roky sa bude ešte prejednávať na ďalšom obecnom zastupiteľstve, avšak je 

predložený návrh, ku ktorému sa môžu vyjadriť. Starosta obce uviedol, že v prípade, že by vláda 

SR prijala rozpočtové provizórium, tak by sa aj obec musela v rámci platnej legislatívy ním riadiť. 

Ak sa tak nestane a obec bude prijímať rozpočet na roky 2024, 2025 a 2026, bolo by vhodné, aby 

sa myslelo na viaceré projekty a akcie ako napríklad vybudovanie centra obce, nákup obecnej 

techniky v rámci budovania kompostárne, územný plán obce, most v lokalite Stav – II.etapa 

a ďalšie zamerané na chod obce. Predložený návrh bol vzatý na vedomie. 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0                                                                                                                              

 

 



 

15) Rôzne 

 

V rámci bodu Rôzne bola prejednaná ponuka od spoločnosti Stredoslovenská energetika, a.s. zo 

dňa 25.10.2023 na roky 2024, 2025, 2026. Obci bol navrhnutý cenník dodávky elektriny pre všetky 

odberné miesta a to v termíne od 01.01.2024 do 31.12.2026, pričom sa jednalo o viac ako 

100% -tné navýšenie a poplatky za cenu elektriny nezahŕňajú poplatky za distribúciu a prenos 

elektriny, ostatné regulované poplatky a spotrebnú daň. Po vzájomnej diskusii sa poslanci 

obecného zastupiteľstva zhodli, že by bolo vhodné pokračovať v odbere elektriny u súčasného 

dodávateľa, ktorým je Stredoslovenská energetika, a.s., neskúšať ísť cestou vývoja cien elektriny 

na burzách a návrh cenovej ponuky akceptovať. Na jej základe následne starosta obce podpíše 

s firmou Zmluvu o združenej dodávke elektriny. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Ďalej v rámci diskusie odoznela informácia o použití chemických náterov na pôvodné oplotenie 

cintorína z východnej strany, ako aj informácia o tom, že je v riešení oplotenie pri vstupe a chodník 

k tribúne v areáli futbalového ihriska, tiež výmena dlažby v šatniach OŠK a maľovka v interiéri 

a exteriéri a tiež vybudovanie chodníka od ulice Športová smerom k vchodu do šatní OŠK od 

ihriska. 

 

 

 16) Uznesenia 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 83/2022-2026 až 99/2022-2026. 

 

 

12) Záver 

 

Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 20:55 hod. zasadnutie  

 

 



 

Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

 

 

V Nededzi dňa 06.11.2023 

 

 

 

Zapísala: Alica Hodásová     …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Peter Škorvánek     …....................................... 

 

 

Mgr. Zuzana Vajdová     …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 

 

 

 


